
Meir himmel på jorda  - Fornying, tryggleik, og glede! 

 

Tilstede: 

Irene Markegård, leder 

Håvard Venås 

Synnøve Vågen Venås 

Hilde Bakke Jensen 

Monika Bakko 

Oddmund Jordheim 

Leif Erik Haug (via teams) 

Ole Embrikgård 

Sokneprest Camilla Osnes 

Ordfører Pål Rørby 

 

Fraværende: 

Kristin Mythe Eitrheim  

Margit Løken 

Øyvind Gjærde 

Kjetil Storebråten 

 

Hemsedal 18.01.2022 

 

 
MØTEBOK FRÅ MØTE I HEMSEDAL FELLESRÅD  

TYSDAG 23. NOVEMBER 2021 Kl: 18.30  

 
Sak FR 1/22  Godkjenning av møtebok frå 23. november 2021.  

Sak FR 2/22  Godkjenning av innkalling.  

 

Sak FR 3/23 Valg av nestleder 
Sak FR 4/22 Regnskap 2021 

Sak FR 5/22 Budsjett 2022 

Sak FR 6/22 Møte med ny kommunedirektør 

Sak FR 7/22 Eventuelt 

 
 
Sak FR 3/22 Valg av nestleder 

Utsettes neste møte 

 

 

Sak FR 4/22 Regnskap 2021 

Leder informerte om status. 

Økonomiutvalget må diskutere om endring av revisor og spesielt inngå avtale med prisestimat.  

 

Prosjektene er mer eller midre i havn. Det gjenstår litt på urnelunden, som vil bli fullført til 

sommeren. Overskytende på Lykkja forvaltes videre til utestående behov.  

 

 

Sak FR 5/22 Budsjett 2022 

Fellesrådet ble innvilget driftsbudsjett som ble sendt inn og blir innbetalt fordelt over 3 datoer (pr 

tertial). Thorunn er dermed 20% fast ansatt.  



 

 

Til investeringer har vi blitt innvilget 500 000,- (som forespurt). Dette skal gå til: 

• Bytte skifer foran kirketrappa 

• Reparasjon av sprekkdannelser og råteskader på grunnmuren på kirka 

• Reparere drenering fra takrennene 

 

Kirkeverga starter arbeid med planlegging her når han er tilbake.  

 

Det er forespeilet innvilgelse av 1 million for 2023 som skal gå til sprinkleranlegg.  

 

Ordfører spilte inn viktigheten av å synliggjøre kultur, historie, bruk og investering til Lykkja 

kapell overfor politikerne. I den sammenheng ble vi enige om at kommunestyret inviteres på en 

rundtur kirka/urnelund/lykkja før sommeren for å kunne se områdene samt få et historisk innblikk 

i Lykkja sin historie.  

 

 

Sak FR 6/22 Møte med ny kommunedirektør 

Leder og kirkeverge er innkalt til møte med ny kommunedirektør. Agenda er samhandling mellom 

Fellesrådet og kommunen. Fellesrådet uttrykte at det er viktig at Fellesrådet fremdeles er eier av 

prosjekter og investeringer, men at vi sammen tjener på bedre samhandling og planlegging. 

Fellesrådet var usikre på om kultur er rett sted å plassere investeringene. Kirka står for mye kultur, 

men i samarbeidet med kommunen er det bygninger og investeringer som er tema, ikke det som 

angår kultur, derav passer man kanskje bedre hos teknisk/eiendom.  

 

 

 

Sak FR 7/22 Eventuelt 

• Kort info fra kommunen v/Ordfører (nytt fast punkt). Ordfører informerte om generell status i 

kommunen og arbeidet som foregår.  

 

 

 

 

 

Hemsedal 18.01.2022 

 

 

 

Irene Markegård                                            

       Leiar                                                                                             

 

NESTE MØTE I FR BLIR TYSDAG 29 MARS KL 18.30 

 

 


